
 

 

 

Aleš Primc 

Mestni svetnik stranke Glas za otroke in družine 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 LJUBLJANA 

Številka: 90000-1/2024-18                               

Datum: 30.01.2024       

Pozdravljeni, 

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – Katastrofalno 

neočiščene ulice, pločniki in kolesarske steze po sneženju 19.1.2024 

Pozdravljeni, 

Prvo letošnje večje sneženje v Ljubljani je bilo 19.1.2024. Vremenoslovci so ga več kot en 

teden prej točno napovedali, zato je bilo časa za pripravo dovolj. V času, ko je snežilo so bile 

padavine obilne in je razumljivo, da niso mogle biti takoj in sproti očiščene vse ceste, pločniki 

in kolesarske steze, ni pa razumljivo, da ulice, pločniki in kolesarske steze niso bile očiščene še 

niti 5 po sneženju. 

Mnoge ceste, pločniki in kolesarske steze niso bili očiščeni še tudi peti po sneženju. To je razvidno iz 

fotografij, ki jih prilagam. Fotografije neočiščenih ljubljanskih cest, ulic, pločnikov in kolesarskih stez 

so nezadovoljni in obupani občanke in občani množično objavljali tudi na družbenih omrežjih. Tako 

slabo čiščenje površin je bilo razlog ogromnega števila padcev in poškodb na neočiščenih površinah v 

tem času, o čemer so poročali mediji (npr. https://www.dnevnik.si/1043042007/lokalno/ljubljana/na-
ljubljanskem-klinicnem-centru-naval-zaradi-povecanega-stevila-poskodb-zaradi-zdrsov-in-padcev-v-
zimskih-razmerah). Potrebna pa je velika zahvala mnogim občankam in občanom, ki so samoiniciativno 

očistili pločnike pred svojimi stolpnicami, bloki in hišami ter s tem omogočili varno uporabo površin ne 

le zase, ampak za vse uporabnike. 

1. Zakaj ceste, ulice, pločniki in kolesarske steze niso bili očiščeni še niti peti ali šesti dan po 

sneženju? 

2. Koliko je bilo vloženih zahtev/tožb za odškodnino s strani občank in občanov zaradi poškodb na 

občinskih površinah, do katerih so upravičeni zaradi neočiščenih površin? 

3. Kaj boste spremenili v organizaciji pristojnih služb, da bodo ob naslednjih sneženjih občinske 

javne površine očiščene v najkrajšem času in bo s tem preprečeno trpljenje ljudi zaradi padcev 

in poškodb? 

Lep pozdrav, 

Aleš Primc 
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Priloga: Fotografije zgolj nekaj neočiščenih površin dne 24.1.2024 

 


